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1130812 高中職生英翻中短文翻譯題目 

A career in health care has many benefits. One benefit is the feeling of 

helping others. All of the people who were interviewed agreed that this 

was an important part of their decision to enter this field. There are also 

other benefits. Most people said they enjoyed working where they did 

even though the work might be hard. They also said they felt secure that 

their jobs would be around for years to come. 

The biggest problem people mentioned was job pressure. Workers in the 

health care field have to respond to emergencies almost every day. In 

addition, they spend a lot of time taking care of those who are seriously 

ill or injured. 
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1130812 高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

醫療保健職業有很多好處。其中一個好處就是幫助別人的感覺。所有

受訪者都認同這是他們決定進入這個領域很重要的一部分。還有其他

好處。大多數人表示他們喜歡在他們所在的地方工作，即使那工作可

能很辛苦。他們也表示自己的工作在未來幾年都讓他們感到放心。 

人們提到最大的問題是工作壓力。醫療保健領域的工作人員必須要每

天對緊急情況做反應。此外，他們花很多時間照顧那些重病或受傷的

患者。 

 


